Food Insecurity Stability
Note: Question numbering refers to the unique item identifiers referenced in the user’s guidance documents. Feel free to note these unique identifiers and then modify the numbering as needed. Delete this note and any additional notes as well, prior to using.

以下的問題會問你關於你家庭的食物情況。

HH2. 「我/我們擔心在有錢去買更多食物之前，所有的食物已經吃完了。」在過去的12個月中，這種情況是經常發生,有時候發生,還是從來沒有發生在(你/你家人)身上呢?


Note: This is HH2 from USDA's Household Food Security Survey Module. Item C1; S1; M1; I1 is meant to be a “follow-up” item to HH2. It is recommended to also utilize the rest of the items from either the 6-item, 10-item, or 18-item version of USDA's module as part of survey efforts so that food security can be assessed fully.
從來沒有發生 [跳過 C1; S1; M1; I1]
有時候發生  [回答 C1; S1; M1; I1]
經常發生 [跳過 C1; S1; M1; I1]
不知道 [跳過 C1; S1; M1; I1]

C1; S1; M1; I1. 在過去的12個月當中，通常什麼時候你會擔心食物不夠？ 
（可多選）
· 春天 
· 夏天 
· 秋天 
· 冬天 
· 月初 
· 月中 
· 月底 
· 不定時/不定期 
· 不知道



HH3. 「我/我們購買的食物不夠，而且沒有錢去買更多的食物。」在過去的12個月中，這種情況是經常發生,有時候發生,還是從來沒有發生在(你/你家人)身上呢?

Note: This is HH3 from USDA's Household Food Security Survey Module. Item C2; S2; M2; I2 is meant to be a “follow-up” item to HH3. It is recommended to also utilize the rest of the items from either the 6-item, 10-item, or 18-item version of USDA's module as part of survey efforts so that food security can be assessed fully.
從來沒有發生 [跳過 C2; S2; M2; I2]
有時候發生  [回答 C2; S2; M2; I2]
經常發生 [跳過 C2; S2; M2; I2]
不知道 [跳過 C2; S2; M2; I2]

C2; S2; M2; I2. 在過去的12個月當中，通常什麼時候你的家庭會在領到薪水以前就吃完家裡的食物？ （可多選）
· 春天 
· 夏天 
· 秋天 
· 冬天 
· 月初 
· 月中 
· 月底 
· 不定時/不定期 
· 不知道

HH4. 「(我/我們)無法負擔均衡的飲食。」在過去的12個月中，這種情況是經常發生,有時候發生,還是從來沒有發生在(你/你家人)身上呢?

Note: This is HH4 from USDA's Household Food Security Survey Module. Item C3; S3; M3; I3 is meant to be a “follow-up” item to HH4. It is recommended to also utilize the rest of the items from either the 6-item, 10-item, or 18-item version of USDA's module as part of survey efforts so that food security can be assessed fully.
從來沒有發生 [跳過 C3; S3; M3; I3]
有時候發生  [回答 C3; S3; M3; I3]
經常發生 [跳過 C3; S3; M3; I3]
不知道 [跳過 C3; S3; M3; I3]

C3; S3; M3; I3. 在過去的12個月當中，通常在什麼時候你的家庭會因為沒錢而沒有辦法吃到均衡的三餐？ 
（可多選）
· 春天 
· 夏天 
· 秋天 
· 冬天 
· 月初 
· 月中 
· 月底 
· 不定時/不定期 
· 不知道
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